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Godkendelse af referat fra sidste møde 18/9 2016 

• Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 
 
 
Orientering fra formanden 

• Formanden har haft dialog med Anne fra NCC, da de aftalte udbedringer og mangler efter 
asfaltarbejdet på stamvejene i sommer stadig ikke er lavet. Da det nu er for sent på året til at 
udføre dette, er det aftalt, at det gøres maj 2017. 

• Foreningen udsendte tidligere på året, efter klage fra Refa, breve til nogle medlemmer om at 
beskære beplantningen, og til andre om at fjerne tørre grene og kvas på matriklen af hensyn til 
brandfare, men man kan desværre konstatere, at det stadig ikke er effektueret alle steder. 
Bestyrelsen opfordrer til at man får styr på det snarest. 
 

Orientering fra kassereren 
• Vedrørende kontingent til grundejerforeningen er der udsendt rykkere til 11 medlemmer. 
• Aktierne i Jyske Bank er solgt, og det sidste dokument underskrevet, så fra årsskiftet er det Lollands 

Bank, der er foreningens pengeinstitut. 
• Bestyrelsen opfordrer medlemmer til at give foreningen besked, hvis de har solgt deres grund eller 

sommerhus, så de nye ejere kan registreres og dermed modtage referater mm. Vi har en aftale med 
byens ejendomsmæglere om at få besked om ejerskifte, men desværre glipper det indimellem. 

 
Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

• På flere af stikvejene er der huller. I første omgang vil man fra bestyrelsens side arbejde på en 
løsning med at lægge knust asfalt i hullerne, men på længere sigt skal vi i gang med en større 
renovering. Der indhentes tilbud på en totalrenovering af samtlige stikveje. 

 
Evaluering af grøn dag  

• Fantastisk opbakning fra medlemmernes side. Dejlig dag hvor ”hårdt” arbejde blev forenet med 
socialt samvær. Billeder og tekst nedenunder er fra foreningens hjemmeside www.stubbegaard.dk 
Håber på gentagelse af succesen igen næste år. 



  

 
 



Kommende aktiviteter 
• Ingen planlagte aktiviteter 

 
 
Eventuelt 

• Intet at bemærke 
 
 
Næste møde 

• 18/2 2017 kl. 10 hos Henrik 
 
 
 
Referent 
Annelise Friis Andreassen 
Sekretær 
 


